

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: ARAB INTERNATIONAL HOTELS

Date: 07-09-2021 01:48:27 PM

Subject: The Resolutions Of The General Assembly

Meeting

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العربية الدولية للفنادق التاريخ: 07-99-2021 PM 01:48:27 الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة العادي

The Ordinary General Assembly Meeting of ARAB INTERNATIONAL HOTELS was held on 12:00 On 07-09-2021 at On Line, the shareholders participation in the Assembly Meeting was 93.666% The following decisions were adopted at the Meeting:-

العادية لشركة العربية الدولية للفنادق.وذلك في بواسطة وسائل الاتصال المرئي والمسموع وبنسبة حضور 93.666% تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:-

عقد الساعة 07-09-2021 على 12:00 اجتماع الهيئة العامة

Subject: Electing the following members (legal entity) and (person) as Board of Directors

الموضوع: انتخاب أعضاء مجلس ادارة (شركة/شخص طبيعي)

Electing the following as a Board of Directors:

Nationality
Jordanian
Jordanian
Jordanian
Jordanian
No of Seats
1
1
1

انتخاب اعضاء مجلس الإدارة للشركة من السادة التالية اسماؤهم:-

الجنسية	الاسم
أردني	نديم يوسف عيسى المعشر
أردني	عماد يوسف عيسى المعشر
أردني	بسام فرح سليمان معايعه
أردني	اسامة نقولا اسبير المدنات
عدد المقاعد	اسم الشركة
1	البنك الاهلي الاردني
1	الشركة العربية للاستثمار
1	شركة الرجاء للاستثمار

<u>=</u>
* 2 happen many anima
And Identificati Bole's PLE

1 شركة النبيل للتجارة وادارة الاستثمارات	شركة النبيل للتجارة وادارة الاستثمارات
1 شركة رانكو للاستثمارات المتعدده	شركة رانكو للاستثمارات 1 المتعدده
1 شركة سهيل جميل المعشر و اخوانه	شركة سهيل جميل المعشر و اخوانه
1 شركة مصانع الاجواخ الاردنية	شركة مصانع الاجواخ 1 الاردنية
Subject: Approving the appointment / reappointment of the auditors for the financial year and authorizing the board of directors to determine their fees	الموضوع: الموافقة على تعيين / إعادة تعيين مدققي الحسابات للسنة المالية وتفويض مجلس الإدارة لتحديد أتعابهم
Approving the appointment/reappointment of the auditors Ernst & Young Jordan for the financial year 31-12-2021. And authorizing the board of directors to determine their fees	الموافقة على تعيين /او اعادة تعيين مدققي حسابات السادة Ernst & Young Jordan لتدقيق حسابات الشركة للسنة المالية 2021-12-31 و تفويض مجلس الإدارة بتحديد اتعابهم
Subject: Other	الموضوع: آخر
Other:	آخر:
According to the provisions of Article 232 of the applicable Companies Law, which includes approving the independent accounts of the company after completing the merger procedures Please note that the company's general assembly has unanimously approved	إستنادا لاحكام المادة 232 من قانون الشركات الساري والمتضمن إقرار الحسابات المستقلة للشركة بعد إتمام اجراءات الاندماج يرجى العلم بان الهيئة العامة للشركة قد وافقت بالاجماع على الحسابات المستقلة للشركة بعد إتمام إجراءات التدقيق عليها من مدققي حسابات الشركة السادة ارنست ويونغ
the independent accounts of the company after completing the audit procedures on them by the company's auditors, Messrs. Ernst and Young	
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Wael hazbon issa hazbon	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Wael hazbon issa hazbon